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McDonald, David S

From: Central Kings CHB <ckchb@avdha.nshealth.ca>
Sent: November-03-14 9:23 AM
To: Office of the Legislative Counsel
Subject: Letter of Support - Bill 60 - Central Kings Community Health Board
Attachments: Letter of support - Bill 60 - CKCHB.docx

On behalf of the Chair of the Central Kings Community Health Board, I submit a letter of support to be considered by the 
Law Amendments Committee. 
 
Coordinator,  
Central Kings Community Health Board 
ckchb@avdha.nshealth.ca 
902‐538‐7088 
 
 

 

 
CONFIDENTIALITY NOTICE - The information contained in this e-mail may be confidential, privileged, or otherwise protected from disclosure. It is intended only 
for the use of the authorized individual(s) as indicated in the email message. Any unauthorized viewing, disclosure, copying, distribution or taking of any action 
based on the contents of this material is strictly prohibited. If you have received this e-mail in error, please notify the sender as a courtesy and delete the email and 
its attachments immediately. Thank you for your cooperation. 
AVIS DE CONFIDENTIALITÉ : Les renseignements inclus dans ce courriel peuvent être confidentiels, privilégiés ou autrement protégés contre toute 
communication. Ils sont transmis à l'intention de la personne autorisée, tel qu'indiqué dans le message. Toute consultation, divulgation, copie, distribution ou autre 
action non autorisée liée au contenu de ce message est strictement interdite. Si vous avez reçu ce courriel par erreur, veuillez en aviser l'expéditeur et supprimer 
immédiatement le message ainsi que toute pièce jointe. Merci de votre coopération. 



 


